
A. Valná hromada APK (dále jen „VH“) jednomyslně schválila:

1. Program valné hromady.

2. Předložený jednací řád valné hromady.

3. Zapisovatele pana Jana Matlacha, pověřila řízením VH předsedu APK Zbyňka Špačka.

4. Jana Matlacha, Nikolase Endala a Martina Bajtlera jako členy mandátové a návrhové komise, t.j. or-

ganizační komise VH APK.

5. Zápis z poslední VH konané dne 4. 1. 2012 v Praze, včetně kontroly úkolů z tohoto zápisu.

6. Finanční zprávu předsedy, zůstatek na běžném účtu k 28. 5. 2012 – 1.115.859,- Kč, z toho je

1.000.000 Kč uložen na účtu ČAST s úrokem 2,25 %. Zbývá proplatit oddílům za TV utkání v play-

off, prvním třem celkům odměny za základní část, poháry a medaile, za správu webových stránek.

7. VH schválila převod práv z Robotu Mokré Lazce do Opavy. Tento převod byl schválen bezúplatně.

8. VH schválila převod práv z ŠKST Bratislava do Stenmarketing Praha s.r.o. Tento převod byl schválen

za následujících finančních podmínek: 

Nově přijatý subjekt zaplatí na účet APK částku 200.000,- Kč, a to jako depozit. Po dobu následují-

cích tří sezón mu bude za každou sezónu vrácena částka 50.000,- Kč.

9. VH schválila omezení provozu webových stránek, místo dynamických stránek s aktuálními zprávami z

každého kola, budou vedeny pouze jako informativní. Aktuální dění z jednotlivých kol se převede

pod stránky ČAST.

10. VH schválila rozpis extraligy pro sezónu 2012/13 včetně několika změn oproti poslednímu rozpisu:

oddíly budou do informačního systému STIS samy vkládat výsledek utkání včetně výsledků jednotli-

vých zápasů

- oddíl musí mít na soupisce 3 hráče, umístěné na žebříčku ČR nebo SR do 100. místa

- při TV utkání je možno po vzájemné dohodě obou soupeřů použít oranžové míčky

11. VH schválila nové stanovy APK.

12. VH schválila možnost vypsání výběrového řízení na pozici ředitel extraligy.

13. VH schválila finanční závěrku roku 2012.

Zápis z jednání Valné hromady 
Asociace profesionálních klubů stolního tenisu ČR, 

konané v Praze, dne 29.5.2012
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B. Valná hromada APK vzala na vědomí:

1. Zprávu mandátové komise, podle níž byli na VH přítomni zástupci 9 extraligových družstev s hlasem

rozhodujícím z 11. VH byla tímto usnášeníschopná. Zástupci ŠKST Bratislava a Robotu Mokré Lazce

byli omluveni. Dále byl přítomen ředitel soutěží pan Václav Drozda a jako hosté pánové Roman Ruj-

der z Králova Dvora a Vladimír Slobodzian (částečně). 

2. Zprávu předsedy APK pana Zbyňka Špačka.

3. Zprávu ředitele soutěží pana Václava Drozdy.

4. Zprávu předsedy o finanční závěrce roku 2012 a podání daňového přiznání.

5. Informaci předsedy APK o situaci v ČSTV a ČAST.

6. Informaci pana Nikolase Endala o situaci s TV přenosy na příští sezónu. V současné době probíhají

jednání se společností E-motion. Část přenosů by byla přenášena formou internetového vysílání na

kanále Sportzive.cz.

7. VH byla seznámena s informacemi ohledně přihlášek do Champions League, poháru ETTU a super-

ligy.

8. VH doplnila minule schválený návrh standardů. V případě TV utkání a utkání play-off o povinné po-

užití taraflexu.  

SCHVÁLENÉ STANDARDY PRO SEZÓNU 2012/13

Základní část:

- vymezený prostor pro domácí a hostující hráče

- vymezený prostor pro diváky k sezení

Play-off:

- občerstvení pro diváky

- ozvučení prostoru

- komentátor – představení hráčů a trenérů

- taraflex

Finále play-off:

- hymna ČR

- vyvěšení státní vlajky ČR

- Taraflex nebo jiný oficiální povrh schválený ITTF pro vrcholné soutěže

- pořadatel je povinen organizaci finále projednat s APK

Televizní utkání:

- zázemí pro techniky

- prostor pro kamery ČT a komentátory

- Taraflex nebo jiný oficiální povrch schválený ITTF pro vrcholné soutěže 
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C. Ostatní rozhodnutí valné hromady APK:

1. Každý pořadatel televizního utkání ihned po jeho uskutečnění zašle předsedovi APK žádost o propla-

cení.

2. Do 15. 6. 2012 pošlou všichni předsedovi APK připomínky k nové organizaci TV přenosů včetně in-

ternetového vysílání na sportzive.cz.

3. Předseda APK zašle všem členům návrh na termínový kalendář Extraligy, 1. polovina potom bude zá-

vazná, 2. polovina a play-off bude orientační, definitivum bude stanoveno do 31.10.2012. 

V Praze, dne 29.5.2012

Za návrhovou komisi: Jan Matlach, Nikolas Endal, Martin Bajtler

Předseda APK: Zbyněk Špaček
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